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Opvang vluchtelingen  -  Werking ministerieel comité

Ons land werd in 2015 geconfronteerd met een vluchtelingencrisis. In dat jaar - en vooral 
tijdens de zomer - piekte het aantal asielaanvragen. Het aantal asielaanvragen in België 
verdubbelde in vergelijking met het vorige jaar. In ruim de helft van de aanvragen werd 
bovendien geoordeeld dat de asielzoeker daadwerkelijk bescherming nodig had. Het 
grootste aantal asielzoekers kwam uit de conflictgebieden Syrië, Irak en Afghanistan, 
waardoor er een ongezien hoge beschermingsgraad was.

Tijdens de zomer van 2015 kende de vluchtelingencrisis haar hoogtepunt. Beelden van 
tienduizenden vluchtelingen die met gevaar voor eigen leven de Middellandse Zee 
probeerden over te steken, waren schering en inslag. 

In totaal werden in 2015 14.769 vluchtelingen opgevangen en erkend in Vlaanderen. Het 
hoge aantal vluchtelingen stelde ook Vlaanderen voor uitdagingen. De 
erkenningsprocedure is dan wel een federale bevoegdheid, vrij snel gingen de erkende 
vluchtelingen op zoek naar werk en huisvesting. Ook inburgering en integratie, en het 
aanleren van de Nederlandse taal, zijn Vlaamse bevoegdheden. Om deze bevoegdheden 
op Vlaams niveau te coördineren, richtte de Vlaamse Regering een ministerieel comité op 
onder leiding van de minister-president. 

Hoe vaak kwam het ministerieel comité onder leiding van de minister-president samen, 
sinds de oprichting ervan? Graag met data en agenda van de bijeenkomsten. 



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 292 van 20 juni 2018
van AN MOERENHOUT

Zoals blijkt uit mijn antwoord op uw schriftelijke vragen van 8 september 2016 en 24 
maart 2017 kwam het Ministerieel Comité Vluchtelingen- en Asielcrisis samen op 9 
september 2015 en 23 oktober 2015. 

Het Ministerieel Comité is in het leven geroepen om de nodige beleidsafstemming tussen 
de ministers bevoegd voor de relevante beleidsdomeinen te faciliteren, alsook om een 
tijdig, accuraat en gecoördineerd antwoord te kunnen bieden op de uitdagingen die zich 
stelden ten gevolge van de verhoogde asielstroom in 2015. 

Het Ministerieel Comité heeft snel en adequaat gereageerd op de verhoogde instroom 
door extra budgetten vrij te maken voor een capaciteitsuitbreiding van de bestaande 
instrumenten binnen de verschillende bevoegde beleidsdomeinen. Deze 
capaciteitsuitbreiding en de nodige extra budgetten vormden tevens het onderwerp van 
de bijeenkomsten op 9 september 2015 en 23 oktober 2015. 

De genomen maatregelen zijn beschreven in de mededeling VR 2016 1507 MED.0309/1 
en de bijhorende toegewezen budgetten staan in mijn gecoördineerd antwoord op de 
schriftelijke vraag nr. 122 van 2 januari 2017. 


